

THULCANDRA
Live Demise
Release Date: 06.12.2024

A live, raw and intense retrospect of THULCANDRA's early days!

Celebrating the first chapter of the band with a very special live recording, blackened death metal masters **THULCANDRA** are gearing up for the release of their first-ever live album! **Live Demise** – to be unleashed on December 6, 2024 via Napalm Records – was recorded live in 2011 at a hometown show in Munich, Germany, and features true gems that the band hasn't performed in more than a decade, all with the original line-up consisting of Sebastian Ludwig, Tobias Ludwig, Matthias Landes (Dark Fortress, Noneuclid) and Steffen Kummerer (Obscura, Death, Cynic).

THULCANDRA's rise to power ignited when the four-piece unleashed their debut album, **Fallen Angel's Dominion**, upon metaldom in 2010. Followed by their 2011 masterpiece, **Under a Frozen Sun**, **Live Demise** contains brutal-as-hell classics from both records, like *"Black Flags Of Hate"*, *"In Blood And Fire"* and *"The Spirit Of The Night"*, aptly capturing the spirit and high-voltage energy of both the crowd and band. Ragers such as *"Night Eternal"* and *"Fallen Angel's Dominion"* perfectly showcase the band's raw and intense performances in their early days, and prove how **THULCANDRA** has quickly stepped up as one of the leading bands of their genre!

Due to the pandemic, which was subsequently followed by their latest studio album *"Hail The Abyss"*, **Live Demise** could not be released alongside **THULCANDRA's** 20th anniversary as originally planned. Now, with mixing and mastering by Dan Swanö (Katatonia, Edge Of Sanity, Dissection) and cover artwork designed by Herbert Lochner, this very special release and retrospect of the first phase of the band will become available in only strictly limited editions exclusively via Napalm Records and at **THULCANDRA's** upcoming live shows.

**Ein unverfälschter und intensiver Live-Rückblick auf die frühen Tage der Black-Death
Metal Master THULCANDRA!**

Die Meister des Blackened Death Metal **THULCANDRA** blicken mit einer ganz besonderen Live-Aufnahme zurück auf das erste Kapitel der Band: Die Veröffentlichung ihres allerersten Live-Albums! **Live Demise** – ab dem 6. Dezember 2024 über Napalm Records erhältlich – wurde 2011 bei einer Show in ihrer Heimatstadt München live aufgenommen und enthält Material, das die Band seit mehr als einem Jahrzehnt nicht mehr gespielt hat, und das alles in der Originalbesetzung bestehend aus Sebastian Ludwig, Tobias Ludwig, Matthias Landes (Dark Fortress, Noneuclid) und Steffen Kummerer (Obscura, Death, Cynic).

THULCANDRA's Erfolgs-Geschichte begann, als die vierköpfige Band 2010 ihr Debütalbum *„Fallen Angel's Dominion“* auf die Metal-Szene losließ. Gefolgt von ihrem Meisterwerk *„Under a Frozen Sun“* aus dem Jahr 2011, enthält **Live Demise** höllisch brutale Klassiker und Diamanten aus beiden Longplayern wie *„Black Flags Of Hate“*, *„In Blood And Fire“* und *„The Spirit Of The Night“*, die den Spirit und die Energie von Publikum und Band an einem geschichtsträchtigen Abend treffend einfangen. Kracher wie *„Night Eternal“* und *„Fallen Angel's Dominion“* stellen perfekt die rohen und intensiven Live Auftritte der

Band in ihren frühen Tagen unter Beweis und lassen keinen Zweifel daran, warum **THULCANDRA** sich schnell zu einer der führenden Bands ihres Genres etablierten!

Aufgrund der Pandemie, auf die später ihr neuestes Studioalbum „*Hail The Abyss*“ folgte, konnte „*Live Demise*“ nicht wie ursprünglich geplant zur Feier von **THULCANDRA**s 20-jährigem Jubiläum veröffentlicht werden. Jetzt wird dieses ganz besondere Live-Album und Rückschau auf die erste Phase der Band, mit einem Mix und Mastering von Dan Swanö (Katatonia, Edge Of Sanity, Dissection) und einem von Herbert Lochner gestalteten Cover-Artwork, in streng limitierter Auflage exklusiv über Napalm Records sowie bei den kommenden Live-Shows von **THULCANDRA** erhältlich sein.

